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Barlinek, 1 lipca 2020 r.

Przewodniczący Rady Miejskiej
w Barlinku
Pan Mariusz Maciejewski

Odpowiadając na wniosek, znak: RO.III.0003.5.28.2020, radnego Piotra
Stanisławskiego, zgłoszony na XXV sesji Rady Miejskiej w Barlinku w dniu 25 czerwca
2020 r. o brzmieniu: „Wnioskuję o postawienie koszy na ścieżce rowerowej w kierunku
do Dzikowa przy tunelu. Brak koszy w podanym miejscu powoduje ogromne
zanieczyszczenie w tym rejonie", informuję, co następuje:

1. Każdy rowerzysta i osoba korzystająca ze ścieżki zobligowana jest do
ponoszenia odpowiedzialności za odpady, jakie wygeneruje w czasie
korzystania z aktywnego wypoczynku i powinna świadomie je utylizować -
nawet w swoim domu, gdyż jest posiadaczem wytworzonego odpadu,
a poruszając się rowerem zapewne każdy ma ze sobą jakiś plecak lub koszyk
rowerowy. Odpad taki może także wyrzucić w koszach gęsto rozstawionych na
terenie miasta.

2. Nasze ostatnie doświadczenia w zakresie ilości koszy ulicznych wyraźnie
wskazują, iż ich zwiększanie nie idzie w parze z podnoszeniem estetyki
i czystością w miejscach publicznych.

3. Na wspomnianym odcinku ścieżki rowerowej stworzono możliwość
pozostawienia odpadów powstałych podczas pięciokilometrowej przejażdżki
rowerowej i jest to kosz usytuowany w miejscu odpoczynku przy wiacie, a sama
ścieżka, jak i pobocze oczyszczane jest z zanieczyszczeń przez PGK Sp. z o.o.
w Barlinku.

4. Nie planujemy dostawiania koszy na ww. ścieżce.
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